



9157 Rue du Champ d'É-

Sales Receipt

23/09/2023 11:21 am
Invoice: 220000123521
Employee: Mahdy
Customer: Mary Spencer
Address: 5383 Avenue Ea
Home: (519) 857-8723
Work: (519) 257-8723
Email: maryspencer66@ho

LES ARTICLES DE BOXE R
9157 RUE DU CHAMP H1P3M3
MONTREAL QC
21937789
TD2193778901

SALE

Batch #: 149 RRN: 0011490040
09/23/23 11:21:10
Invoice #: 4 REF#: 00000004
APPR CODE: 03304P Proximity
VISA *****0467 ***
Visa Credit
AID: A0000000031010

AMOUNT \$67.78

001 APPROVED

Retain this copy for your records

CUSTOMER COPY

Item	SKU	#	Price
Rival Reflex Ball / Balle de réflexe Rival	RRB-01	2 x \$29.99	\$59.98

Subtotal \$59.98
 GST (\$59.98 @ 13%) \$7.80
 Total Tax \$7.80
 Total \$67.78

PAYMENTS

Visa 2 \$67.78

Total Item Count: 2

RETURN POLICY

Returns or Exchanges can only be made within 30 days of purchase accompanied with original Sales Receipt. For in-store purchases, please refer to our online policy. Product must be in its original packaging, unused and unopened.

POLITIQUE DE RETOUR

Retours ou échanges sont possibles seulement dans les 30 jours d'achat accompagné du reçu de vente original. Pour les achats en magasin, veuillez vous référer à notre politique en ligne. Produit doit être dans son emballage d'origine, non utilisé et non ouvert.

PLEASE BE ADVISED THAT RIVAL BOXING BOOTS CANNOT BE SHIPPED TO THE FOLLOWING COUNTRIES: FRANCE, BENELUX (BELGIUM, NETHERLANDS & LUXEMBOURG), GERMANY AND ITALY. WE ARE SORRY FOR ANY INCONVENIENCE THAT THIS MAY CAUSE.

VEUILLEZ NOTER QUE LES CHAUSSURES RIVAL BOXING GEAR NE PEUVENT PAS EXPÉDIER AUX PAYS SUIVANTS: FRANCE, BENELUX (BELGIQUE, PAYS-BAS ET LUXEMBOURG), ALLEMAGNE ET ITALIE. NOUS NOUS EXCUSONS DES INCONVENIENTS QUE CELA POURRAIT VOUS CAUSER.

GST - TPS: 88158 6606 RT0001

GST - TVA: 1204444508 TQ0001

Thank You Mary Spencer!

